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Zápis z jednání školské rady ze dne 19. října 2022 

 

Místo:      ZŠ Karla Vokáče Strašice, čas 17.00 - 17:45 hodin 

Přítomni: Mgr. Monika Kebrlová, Mgr. Petr Šilhánek, Mgr. Pavla Hrazdilová, Marie 

Müllerová, Karel Mareš, Tomáš Kunc, Jana Švandrlíková, Zuzana Stupková, 

Radka Grublová 

Omluveni: ------- 

Host:  Mgr. Martin Straka – ředitel školy 

Program:  1.  Úvod, přivítání, seznámení s programem 

        2.  Diskuse a hlasování o dokumentech: 

• Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/22 

• Změna v příloze č.3 ke Školním řádu 

        3. Různé 

        4.  Závěr, usnesení 

 

Ad  1) 

Jednání ŠR zahájila předsedkyně ŠR Pavla Hrazdila, seznámila přítomné s programem 

jednání a přivítala pana ředitele Mgr. Martina Straku 

Ad 2) 

Předsedkyně požádala ředitele Mgr. Martina Straku o krátké představení dokumentu Výroční 

zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022, který byl členům zaslán 4.10.2022.  

Poté proběhla diskuze k schvalovanému dokumentu. 

Ředitel školy odpověděl na připomínky a dotazy a přednesl změnu Přílohy č.3 ke Školnímu 

řádu, kde se v odstavci 3 (Přístup k elektronické žákovské knížce) mění webová adresa vstupu 

do systému z důvodu nových webových stránek. 

Pokračovala diskuze k změně přílohy školního řádu, nikdo ze zúčastněných neměl 

připomínky, proto proběhlo hlasování:  

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/22 

PRO 9   PROTI 0 (SCHVÁLENO) 

Změna přílohy č. 3  Školního řádu 

PRO 9   PROTI 0        (SCHVÁLENO) 
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Ad  3) 

Různé: 

• Z. Stupková velmi kladně hodnotila ustanovení metodika prevence a práci metodika 

prevence jak pro žáky, tak pro rodiče 

• K. Mareš přednesl za rodiče žádost, aby nedocházelo k častému střídání vyučujících 

v některých předmětech (M, Nj) 

• Všichni členové s povděkem kvitovali zřízení nových webových stránek a nové 

identity školy, o kterých informoval pan ředitel 

• Opět byl otevřen nápad na uspořádání Školního plesu – jako možný termín využít 

například duben 2023, kdy už sice není plesová sezóna, ale bude více času na přípravu 

a bude snadnější sehnat kapelu k poslechu a tanci, zároveň se nebude křížit 

s organizací dalších plesů v obci (sportovní  - únor, obecní  - březen). J. Švandrlíková 

doporučuje dopředu projednat s vedením školy možnosti financování Školního plesu 

• Členové ŠR podpořili myšlenku vytvoření školního parlamentu, navrhují hlasy žáků 

využít při plánování společných akcí (rodiče, žáci, obyvatelé obce), inspirovat se 

nápady dětí  

• Členové ŠR si prohlédli budovu školy – byly jim představeny některé nové prostory 

školy či modernizace učeben (průchod z prvního na druhý stupeň, kondiční sál, 

čítárna, nové vybavení nábytku ve třídách prvního stupně apod.) 

Ad4)  

V závěru poděkovala předsedkyně všem členům za účast a náměty v diskuzi. Schůze skončila 

v 17:45 hodin. 

Usnesení: 

1. Školská rada schvaluje: 

• Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2021/2022 

• Změnu přílohy č.3 Školního řádu 

 

Úkoly pro předsedkyni ŠR: seznámit pana ředitele s výsledky jednání ŠR, prodebatovat 

s vedením školy náměty, které padly v diskuzi v bodu 3), rozeslat konečnou podobu zápisu v 

elektronické podobě všem členům a zajistit umístění na web ZŠ. 

 

Zapsala: Mgr. Pavla Hrazdilová, dne 21. října  2022 


